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  CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 30 martie 2017, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 16,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri sunt prezenţi 34, fiind absent domnul consilier Alecsei Gheorghe, deci 
şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judeţean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, secretarul Judeţului 
Argeş, dna Ciobanu Alisa, director executiv Direcţia Administraţie Publică 
Comunităţi Locale,dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl  Ivaşcu Sorin director executiv 
Direcţia  Investiţii, dra Tache Andreea arhitect şef, Direcţia Amenajarea 
Teritoriului şi Urbanism,  dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse Umane, 
dl Ciocnitu Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi 
Privat al Judeţului Argeş R.A., dna Nicolau Alina, director Regia Autonomă 
Judeţeană de Drumuri R.A.,  dl Sănduloiu Ion, directorul Serviciului Public 
Salvamont Arges, dl Ţurcanu Sorin, şef Serviciul Audit Public Intern, dl Mincă 
Răzvan, manager Spitalul ,,Regele Carol I,, Costeşti, dl Gheorghe Aurelian, 
manager interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dna Gheorghe Florina, 
manager interimar Spitalul de Pediatrie Piteşti,  dl Iacob Marian, manager Spitalul 
de Psihiatrie ,,Sfânta Maria,, Vedea, dna Micu Marioara, manager Spitalul de 
Pneumoftiziologie Leordeni, dna Matei Florentina, manager Spitalul de 
Pneumoftiziologie ,,Sf. Andrei,, Valea Iaşului, dl Voicu Constantin, manager 
Spitalul de Recuperare Brădet, dna Stoiculescu Anca, manager Spitalul de Geriatrie 
şi Boli Cronice ,,Constantin Bălăceanu Stolnici,, Ştefănesti, Şerb Camelia, manager 
Spitalul de Boli Cronice Călineşti, dl Sandu Cătălin, manager interimar UAMS 
Rucăr, dl Șchiopu Valentin manager interimar Școala Populară de Arte și Meserii 
Pitești, dna Boţoghină Cristina, director interimar Centrul de Cultură Brătianu, dl 
Dejanu Justin,  director  al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl 
Popescu Cornel directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian, 
director Biblioteca Judeţeană Argeş, dl Macovei Adrian, director general Direcţia 



 2

Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş, dl Badea Marian, 
directorul Direcţiei Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dna Ciocănău 
Niculina, consilier Preşedinte. 
 

Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu – Şedinţă ordinară din 30 martie 2017, toţi 
consilierii judeţeni sunt prezenţi. Ordinea de zi am discutat-o iniţial cu liderii de 
grup şi preşedinţii de comisii şi care s-a pus în discuţie în comisiile de 
specialitate. Sunt 44 de puncte pe ordinea de zi şi punctul 45 cu Diverse.  Dacă nu 
sunt obiecţii vă supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva? Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 

 

-  I  - 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 23.02.2017. - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

    Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun la vot procesul verbal - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? 
Dacă se abţine cineva?  
Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

       
-  II – 

 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei, statului de funcţii și a Regulamentului de organizare si 

funcționare pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Argeș  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus:       

 
Comisia K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

 

Este o organigramă reaşezată, aşa după cum aţi putut vedea în comisii sunt 
mai multe noutăti majore, vă mulţumesc pentru dezbaterea din comisii, mi s-a spus 
că au fost foarte fructuoase, că s-au lămurit multe puncte de vedere, este vorba de 
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două noi direcţii care merg pe similitudine cu comisiile de specialitate din cadrul 
Consiliului Judeţean. Am făcut acest lucru pentru a da o mai bună armonizare 
aparatului tehnic, separând apele prin coordonarea lor de către administratorul şef 
al judeţului iar nouă, partea de consiliu judeţean, ca şi consilieri judeteni, ca şi noi, 
preşedinte, vicepreşedinţi, să deliberăm oportunităţile, iar partea tehnică să pună în 
aplicare deciziile şi hotarările de consiliu judeţean. Consult dacă aveţi întrebări? Vă 
rog.  
 
Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, stimati colegi,  am  
câteva puncte referitor la ce spuneaţi dumneavoastră domnule Preşedinte, noi 
consilierii judeţeni trebuie să ne gândim la oportunitatea desfăşurării activităţii 
consiliului judeţean, celui executiv, la o primă vizualizare şi ca direcţii macro, 
analizând această organigramă, constat că nu mai există o separaţie a activităţii 
celor doi vicepreşedinţi pe anumite domenii specifice de activitate, adică avem la 
un vicepreşedinte direcţia de strategii, sinteze, proiectare, fonduri europene, 
investiţii care se regăsesc şi la celălalt vicepreşedinte la Directia Tehnică, alături de 
Lucrări Publice, Execuţie. De asemenea, dacă de-a lungul anilor un vicepreşedinte 
avea ca şi atribuţii coordonarea activităţii de cultură şi sănătate, tineret poate şi 
asistenţă socială, aici observ că este nu numai un serviciu care se mai păstrează la 
unul dintre vicepreşedinţi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă referiţi la asistenţa socială? 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Ma refer la Relaţii Internaţionale, Cultură, 
Învăţământ alături de Investiţii şi Proiecte Europene. De asemenea nu văd aici unde 
se regăsesc atribuţiile unui compartiment pe sănătate, nu vorbesc pe asistenţă 
socială, spitalele nu le regăsesc aici ca şi coordonare, şi aş fi dorit de la Preşedinte 
sau de la vicepresedinţi o coordonare a institutiilor subordonate aici în 
organigramă. Dacă intrăm în detalii aţi prevăzut aici la audit public intern 7 
persoane, în schimb la control managerial doar o persoana, subordonată direct 
dumneavoastră ceea ce este normal, dar 7 persoane la audit intern mi se par prea 
multe. As dori o explicaţie la acest aranjament destul de complex şi foarte radical 
faţă de organigramele din ultimii 10-15 ani. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este corect şi vă mulţumesc că aţi sesizat 
esenţialul. Prima precizare, această propunere de organigramă pe care o supunem 
aprobării astăzi a stat aproape o lună de zile la Autoritatea Naţională a 
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Funcţionarului Public. Nu puteam să facem pasul decisiv de o aproba fără avizul 
autorităţii. Eu credeam că mă felicitaţi pentru că o directivă atât de importantă cum 
este Direcţia de Strategii, Accesare de Fonduri este coordonată de un 
vicepreşedinte liberal, vă reamintesc că doamna Brătulescu este parte liberală. Deşi 
avem majoritatea, noi, PSD-ul am avut această tărie şi am hotărât să facem treaba 
aceasta.  Punctul 3, dacă vă uitaţi este o Direcţie de Asistenţă Medicală şi Protecţie 
Socială, logica a fost aceea că sunt mii de salariaţi care lucrează în domeniul 
sănătăţii şi UAMS-urilor care se regăseau ca legătură directă şi nemislocită. Partea 
de cultură, nu ştiu dacă de 10 ani, dar eu cam de 10 ani sunt consilier, în care îi 
dăm unui serviciu puternic coordonarea deconcentratelor din cultură. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, eu nu am făcut referire 
cum împărţiţi atribuţiile, eu acum aflu şi nu avem nimic împotrivă. Suntem şi noi 
mulţumiti că se creează o Directie de Strategii Sinteze, dar nu aţi înţeles, eu am 
spus de ce tehnicul nu este într-o parte, cultura, sănătatea şi asistenta sociala în altă 
parte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Noi avem, aceste viziuni şi ne asumăm ceea 
ce noi am propus. Toate analizele care s-au făcut şi prin consultarea celorlalte 
judeţe, cum au gândit şi dânsii această organigramă. 

  Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
  Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 11 abţineri ( dl.Postelnicescu Marius, dl 

Vasilescu Victor Gabriel, dl  Miuţescu Adrian,  dl Jinga Valerian, dl  Tica 
Manuel,  dl Nae Eugen, dna Doru Olimpia, dl Bulf Cornel Cătălin, dl  Dima 
Eduard, dl Tudor Mihail, dl Dragutoiu Dan). 

   S-a adoptat hotărârea nr. 62. 
 

- III - 
 

Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș, pe anul 2017. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Comisia K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
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Proiectul de buget a fost supus dezbaterii în comisii, ca principiu vreau să 
vă reamintesc faptul că de la an la an bugetul pe care îl derulează Consiliul 
Judeţean este din ce în ce mai diminuat motiv pentru care avem de abordat două 
variante, de a crea proiecte puternice prin accesare de fonduri şi banii pe care îi 
avem din ce în ce mai puţin an de an să îi putem gestiona aşa cum trebuie. Avem 
surse pentru a putea cofinanţa unităţile adminstrativ teritoriale dar şi cele 11 mari 
proiecte pe care Consiliul Judeţean le-a propus Ministerului Dezvoltării, sume care 
trebuie finanţate şi cofinanţate în acest an 2017. Avem pe de altă parte un excedent 
bugetar care se va folosi pe domeniul investiţiilor. Judeţul Argeş, noi, Consiliul 
Judeţean, avem 11 proiecte  aprobate de noi şi propuse pentru ceea ce vrem să 
facem în interiorul judeţului. Pornim de la consolidarea şi dezvoltarea Spitalului 
Judeţean, magistrala de apa pe platforma Cotmeana, obiective deosebit de 
importante, poduri pe drumurile judeţene, nu sunt puţine şi trebuie finanţări şi 
cofinanţări. De asemenea din banii noştri, în afara Ordonanţei 28, avem câteva 
proiecte ambiţioase pe care le dorim a fi finalizate în 2017 din bugetul acesta, vă 
reamintesc Teatrul de Vara, Cinema Lumina, drumurile judeţene rămase în urmă 
sau la care nu s-a lucrat de către Regia de Drumuri. La Diverse voi veni cu câteva 
situaţii punctuale pe care trebuie să le ştiţi de la noi prin Regia de Drumuri şi 
modul în care şi pe undeva va lucra pentru că e bine să le ştim cu toţii ca să le 
putem urmări. Din acest motiv aş invita pe doamna Ciocănău şi pe doamna 
Mocanu să ne prezinte bugetul. 

Dna director Mocanu Carmen - Propunerea de buget a fost prezentată în 
conformitate cu prevederile Legii Bugetului de stat nr.6/2017, normelor 
metodologice transmise de Ministerul Finanţelor Publice, adreselor Administraţiei 
Judeţene a Finanţelor Publice Argeş, deciziilor sefului Administraţiei Publice 
Argeş şi Legii nr. 273/2006 privind Finanţele Publice Locale cu modificările şi 
actualizările ulterioare. Totalul veniturilor este de 338.386 mii lei estimate, venituri 
proprii de 135.548 mii lei reprezentând 40% din totalul veniturilor, sumele 
defalcate din tva 103.778 mii lei reprezentand 31% din totalul veniturilor, subvenţii 
de la bugetul de stat 99.060 mii lei reprezentând 29% din totalul veniturilor. Total 
cheltuieli este de 380.053 mii lei, în secţiunea de funcţionare avem cheltuieli în 
suma de 332.727 mii  lei iar în secţiunea de dezvoltare 47.326 mii lei. Acestea se 
compun din sume de la bugetul local de 5659 mii lei iar din excedent având deficit 
de 41.667 mii lei, am echilibrat bugetul. Din excedent conform art. 58 din Legea 
nr. 273/2006 este o sursa de finanţare a cheltuielilor a secţiunii de dezvoltare. 
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Această sumă este regăsită şi în anexa 1 şi în anexa 3 care este programul de 
investiţii publice pe grupe de investiţii şi surse de finanţare, cum a spus şi domnul 
preşedinte aici avem şi Cinema Lumina şi Teatrul de Vara, este defalcată pe 
sănătate, pe autorităţi executive, pe asistenţă socială, pe cultură. La anexa 3 suma 
este de 48.06 mii lei şi este  compusă din 41.667 mii lei şi 5.659 mii lei de la 
bugetul local şi venituri proprii. Dacă sunt întrebări ? 

Dl consilier Postelnicescu Marius - Aş dori să pun o întrebare generală referitor la 
structura bugetului dacă puteţi sa-mi răspundeţi la cele 3 mari capitole de cheltuieli 
de personal, bunuri şi servicii şi dezvoltarea standardizată. Care este ponderea de 
creştere pe fiecare  faţă de bugetul pe anul 2016 având în vedere că acest buget pe 
care l-aţi fundamentat este prevăzut cu un deficit până la finele anului. 

Dna director Mocanu Carmen – La cheltuiala de personal pe total buget avem o 
creştere de 40% având în vedere actele normative care sunt Legea nr. 84/2010, 
Legea nr.250, O.G. nr. 99, O.G. nr. 2, O.G. nr. 9 care a apărut în 2017 şi s-a 
acoperit cheltuiala tuturor instituţiilor ce au prezentat o fundamentare legală. 

Dna Ciocănău Niculina – La secţiunea de funcţionare în anul 2017 a crescut destul 
de mult deoarece se transfera din veniturile din secţiunea de funcţionare este numai 
suma de 5659 mii lei  faţă de anul trecut când în secţiunea de dezvoltare a fost 
transferată o suma mai mare şi aceasta datorită actelor normative în vigoare privind 
cheltuiala de personal care a crescut destul de mult iar veniturile nu au crescut  
mult faţă de anul trecut. In Legea 250/2017 care a crescut cheltuielile din asistenţa 
socială a influentat mult tva-ul din descentralizat nu asigura aceste activitati, 
asistenţa , învăţământ special, şi toate acţiunile care se finanţează din tva-ul de 
descentralizare decât 35% iar la asistenţa socială 52 %. Atunci în completare la 
cheltuiala de personal atât la asistenţa socială, la învăţămantul special s-a completat 
din veniturile proprii. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Trebuie să înţeleg macro, că secţiunea de 
funcţionare care este compusă din chletuieli de personal şi bunuri şi servicii, 
ponderea mare nu este pentru bunuri si servicii ci pentru cheltuieli de personal cu 
40%. 

Dna Ciocănău Niculina – Domnule consilier, este formată din datoria publică, din 
subvenţii pentru instituţiile de cultura din rezerva bugetară. 
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Dl consilier Postelnicescu Marius – Nu intrăm în  detalii, eu am întrebat ponderile 
mari unde se duc anul acesta. 

Dna Ciocănău Niculina – Cea mai mare pondere o au cheltuielile de personal şi 
cheltuielile materiale. La dezvoltare, ponderea ce mai mare se asigură din excedent 
iar asta este la iniţial iar pe parcurs din soldului excedentul la 31 decembrie se vor 
aloca sume în continuare pentru finanţarea secţiunii de dezvoltare. Deocamdată din 
excedentul de la sfarsitul anului 2016 se alocă 41.667 mii lei pentru dezvoltare, aici 
intrand cofinantare de proiecte, toată dotarea, lucrările în continuare, lucrările noi 
de investiţii, şi aici mă refer la drumuri, cheltuieli de investitii la spitalele care se 
găsesc în subordinea Consiliului Judetean Argeş. 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Domnule Preşedinte, eu vreau să întreb dacă 
Direcţia Generală pentru Evidenţa Persoanelor Argeş poate beneficia  legal de 
aceleaŞi drepturi salariale ca şi personalul Consiliului Judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Să înteleg că este o întrebare retorică? 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin - Nu este o întrebare retorică, pentru că domnul 
director Badea Viorel ne demonstrează din punctul dânsului de vedere pe 4 pagini 
că ar avea dreptul să măreasca salariile. Şi vrem să ştim dacă dânsul are dreptate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Doamna Mocanu aveţi cuvântul. 

Dna director Mocanu Carmen – Direcţia Generală pentru Evidenţa Persoanelor nu 
a fundamentat prin prezentarea de documente justificative care respectă legislaţia 
în vigoare cu cheltuiala de personal aferentă anului 2017 şi ca urmare noi nu am 
putut aloca în buget. Art 14 din Legea nr.273/2006 spune că nicio cheltuiala nu 
poate fi înscrisă în bugetele prevazute la noi şi nici nu poate fi angajată sau 
efectuată vreo cheltuială din aceste bugete dacă nu există bază legală pentru 
respectiva cheltuială. 

Dl consilier Bulf Cornel Catalin – Deci nu poate beneficia, simplu. 

Dna director Mocanu Carmen – Da. 

Dl consilier Tudor Mihail – Este foarte probabil ca la sfârşitul acestui an 
excedentul care a fost anul trecut la sfarsitul anului se va mări din cauză caă multe 
proiecte mai ales cele din PNDL, probabil sumele din cofinanţare nu vor fi folosite, 
pentru unele nu se vor  aproba şi unele nu se vor executa. Eu am două propuneri 
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concrete pe care vreau să le fac, aş dori să introducem în buget la capitolul 6610 un 
studiu de fezabilitate şi proiectare pentru extindere clădire Spital Judeţean cu 
S+P+5E 50.000 de lei iar la 8402 tot studiu de fezabilitate şi proiectare asfaltare 
DJ679d Bârla-Ungheni-Recea. Banii respectivi, 50.000+50.000 îi putem regăsi din 
execedentul de anul trecut. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu ar fi asta o problem, numai că vă 
reamintesc că în acest an aţi venit alături de noi ca şi consilier judeţean. Logica, şi 
doamna prim-ministru Sevil Shaideh a spus-o şi aici la această masă, ca întâi facem 
modernizare şi consolidare, după care extindere. Evident că nu ne vom opri cu 
Spitalul Judeţean numai la modernizare si consolidare, pasul 2 care înseamnă 2018, 
să vedem în funcţie de lucrările pe care le angajăm, va fi şi această extindere. Nu 
ne permitem luxul să avem mai puţine paturi în Spitalul Judeţean. 

Dl consilier Tudor Mihail – Această extindere este o lucrare pe care o putem face 
pe banii Consiliului Judeţean, fără să apelăm la PNDL sau la alte surse şi cred că 

dacă ne grăbim am putea face ,,sf’’-ul şi proiectarea anul acesta iar după părerea 
mea este absolut imposibilă reconsolidarea Spitalului Judeţean fără cel puţin 3-4 
etaje golite. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Haideţi să lăsam factorii tehnici să-şi spună 
cuvântul. Imaginaţi-vă că am angajat alături de Ministerul Dezvoltării şi alte 
proiecte. Am angajat ambulatoriul de specialitate care merge pe axa POR, unitatea 
de primiri urgenţe, deci în cadrul Spitalului Judeţean va fi un şantier cum puţini îşi 
imaginează dar nu excludem această chestiune şi nu excludem notele de 
fundamentare, un ,,sf” sau de ce nu un proiect aşa cum dumneavoastră aţi spus. 
Avem tot timpul să vedem cum se deruleaza această situaţie. Alte probleme? 

Dna consilier Doru Olimpia - Domnule Preşedinte, aş dori să se facă o completare 
pentru că nu m-am lămurit în ceea ce priveşte salariile de la Directia Generală de 
Evidenţă a Populaţiei pentru că anul trecut noi am aprobat sau prin hotărâre de 
guvern numărul de posture, în mod normal trebuia să alocăm şi resursele 
financiare. 

Dna director Mocanu Carmen – Noi anul trecut am alocat şi pentru posturile 
vacanţe, banii au fost folositţi pentru o majorare conform Ordontanţei nr. 20. 

Dna consilier Doru Olimpia - Dar legal să înţeleg. 
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Dna director Mocanu Carmen - Din punctul nostru de vedere nu a fost legal . 

Dna Ciocănău Niculina – Iar anul acesta Direcţia Generală a evidenţei persoanelor 
a avut anul trecut o execuţie de 618 mii lei şi i s-a alocat 1000 mii lei adică 
beneficiază de creşterea de la ordonanţa 2 şi am considerat că au baza legală dar cu 
ceea ce vine dânsul nu putem să includem în buget. Dacă va veni cu documentaţie 
legala noi vom include şi vom găsi soluţii să-i acordăm diferenţa pentru anul 2017. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Aş dori să fac şi eu o 
completare. Lucrurile nu cred că vor rămâne în acest fel la Direcţia Generală a 
Evidenţei Populaţiei. Cineva trebuie să plăteasca pentru nişte greşeli, să şi le 
asume. Eu nu fac o prezumţie de vinovăţie sau nevinovăţie, mă bucur foarte mult 
că vă preocupă şi pe dumneavoastră liberalii şi pe domnul Bulf în egală măsură 
treaba aceasta. Pentru noi nu este treabă politică, este treaba administrativă, sunt 
câteva neconcordanţe acolo, cineva a avut “marele curaj” de a nu plăti taxe la CAS  
salariaţilor. Cineva trebuie să-şi asume, dar este prematur. Poate în acest cadru, 
într-o alta şedinţă, vom avea detalii în plus. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru? Dacă este cineva 
împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 11 abţineri ( dl.Postelnicescu Marius, dl 
Vasilescu Victor Gabriel, dl  Miuţescu Adrian,  dl Jinga Valerian, dl  Tica 
Manuel,  dl Nae Eugen, dna Doru Olimpia, dl Bulf Cornel Cătălin, dl  Dima 
Eduard, dl Tudor Mihail, dl Dragutoiu Dan). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 63. 

           
-   IV – 

 
Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii Acordului de Parteneriat între Judeţul Argeş și UAT-uri: 
Slobozia, Mozăceni, Negraşi, Teiu, Rociu, Căteasca, Oarja, în vederea realizării 
în comun a proiectului ”Modernizarea DJ 503 Lim Jud. Dâmboviţa - Slobozia – 
Mozăceni - Negraşi - Teiu- Rociu – Oarja - (DJ 702 G - km 3+824), interval 
kilometric : 98 + 000 - 140 + 034, în judeţul Argeş”. - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu a spus:   

     Comisia K1, K2, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.      
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Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre - cine este pentru?  
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 64.        

                                                                                                                                                   

-  V – 

 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Colaborare între Judeţul Argeş și Judeţele: 
Dâmboviţa, Giurgiu şi Teleorman în vederea realizării în comun a proiectului 
”Modernizarea DJ 503 pe traseul limită județul Dâmboviţa- Slobozia - Mozăceni 
- Negraşi - Teiu- Rociu- Oarja, (DJ 702 G – km 3+824) km 98+000 – 140+034 
(42,034 km), în județul Argeș”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisia K1, K2, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

        Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
        Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
        Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
        S-a adoptat hotărârea nr. 65. 

 

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cofinanțării de 2% din valoarea investițiilor aferente proiectului 

”Fazarea proiectului extinderea și reabilitarea infrastructurii de apă și apă uzată în 

județul Argeș”.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Comisia  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
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       Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
      Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
      S-a adoptat hotărârea nr. 66. 

  

                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea directorului interimar al Unității de Asistență Medico-Socială Rucăr.  - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.      

     Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
      Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
      S-a adoptat hotărârea nr. 67. 
 
 
                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România pe anul 2017.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări?  Nu sunt? 
 

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
      Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 68. 
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-  IX - 

 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Asociația Localităților și Zonelor Istorice și de 
Artă din România, pe anul 2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

       Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
       Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
       Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
       S-a adoptat hotărârea nr. 69. 
 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie ”Sf. Andrei” Valea 
Iaşului. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

      Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
      Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
      Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl Dumitrache Radu) 
      S-a adoptat hotărârea nr. 70. 
 

 

                                                        -  XI - 
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Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Orașenesc ,,Regele 

Carol I” Costești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisia  K1, K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
     Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
     S-a adoptat hotărârea nr. 71. 
 
 

-  XII - 
Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Spitalului Orașenesc 

,,Regele Carol I” Costești.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat hotărârea nr. 72. 
 

-  XIII - 
 

Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcţii al Spitalului de Psihiatrie "Sfânta Maria" Vedea.- Dl 
Presedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 



 14

     Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl Pîrvu Marius ). 

     S-a adoptat hotărârea nr. 73. 
                                                        -  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Spitalului de Psihiatrie 
"Sfânta Maria" Vedea.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
  

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl Pîrvu Marius ). 
    S-a adoptat hotărârea nr. 74. 
 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului de Pneumoftiziologie 
Leordeni.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl Mărăşoiu Dorin). 
   S-a adoptat hotărârea nr. 75. 
 

 
                                                        -  XVI - 
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Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Comisiile K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
  

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl Mărăşoiu Dorin). 
    S-a adoptat hotărârea nr. 76. 
 
 
                                                        -  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului de Boli Cronice și 

Geriatrie “Constantin Bălăceanu Stolnici” Ștefănești - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 
Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
  

     Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
     Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
     S-a adoptat hotărârea nr.77. 
 
 

-  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Județean de Urgență 

Pitești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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         Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat hotărârea nr. 78. 
 
 

-  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului Județean de 

Urgență Pitești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
    S-a adoptat hotărârea nr. 79. 

 
-  XX - 

 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desemnarea reprezentanților Consiliului Județean Argeș în cadrul Comisiei pentru 

asistență medicală spitalicească. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt?  
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere ( dl Enache Valentin ). 
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   S-a adoptat hotărârea nr. 80. 
 
 
 

-  XXI - 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea participării Consiliului Județean Argeș la Târgul de Echipamente și 

Utilaje Agricole „AGRO PITEȘTI”, Ediția a II-a. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

         Comisia K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 81. 
 
 

-  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui protocol de colaborare cu Inspectoratul Școlar Județean Argeș în 

vederea susținerii financiare a unor activități cu caracter educativ, concursuri și 

olimpiade școlare în anul 2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 82. 
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-XXIII- 
 
             Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
înființarea Centrului Cultural Județean Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

Dl consilier Postelnicescu Marius– Am aflat în şedinţa de comisie privind viziunea 
înfiinţări acestui centru cultural, locaţie, activitate, repartiţia personalului pe 
diviziunea aceasta totală dar totuşi consideram că nu este un lucru făcut peren 
referitor la ce înseamnă înfiinţarea acestui centru cultural, este doar o deplasare a 
unor salariaţi dintr-o parte în alta pe anumite vechi animozităţi care s-au petrecut 
acolo, la fostul Centru al Tradiţiei Argeş şi de asemenea nu mi se pare foarte corect 
cel puţin mie care sunt în consiliul de administraţie la Şcoala Populara de Arte şi 
Meserii să nu am ştiinţa de această modificare înainte de şedinţa de comisie, drept 
pentru care eu vă spun, chiar dacă intenţia poate este de bun augur din partea 
dumneavoastră, eu am să mă abţin. 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Domnule Preşedinte, sper că la sărbătorile 
comunelor acest centru cultural să-şi facă treaba. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Înţeleg că votaţi alături de noi. 

Dl consilier Bulf Cornel Cătălin – Da, de acord. 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 83. 
 

 
-XXIV- 
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             Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și Regulamentului de organizare și 

funcționare ale Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 84. 
 
 

-XXV- 
 
             Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu cu destinaţie de activitate comercială situat în incinta 
Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 85. 
 

-XXVI- 
 
             Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu cu destinație de activitate comercială situat în incinta 

Spitalului Județean de Urgență Pitești.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 
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         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 86. 
 
 

-XXVII- 
 
             Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu cu destinație de activitate comercială situat în incinta 

Spitalului de Boli Cronice Călinești. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 87. 
 
 

-XXVIII- 
 
             Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind modificarea și completarea inventarului domeniului public al judeţului 
Argeş- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 88. 
 

-XXIX- 
 
             Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Muzeului Viticulturii și Pomiculturii Golești a unor bunuri 

aflate în domeniului public al județului Argeș - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 89. 
 
 

-XXX- 
 
             Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei de Administrare a Domeniului Public și Privat al 

Județului Argeș R.A. a unui teren în suprafață de 917 mp, aflat în domeniul public 

al Județului Argeș.- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl Tică Manuel ). 
   S-a adoptat hotărârea nr. 90. 
 

-XXXI- 
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             Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
darea în folosinţă gratuită a două spaţii situate în incinta Palatului Administrativ.- 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 91. 
 

-XXXII- 
 
             Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei Autonome Județene de Drumuri R.A. a doua terenuri, 

aflate în domeniul public al Județului Argeș- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 92. 
 
 

-XXXIII- 
 
             Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind închirierea unui spaţiu disponibil, pentru desfăşurarea de activităţi 
medicale, situat în incinta Centrului de Diagnostic şi Tratament Brătianu – CMI 
Asociate de Specialitate Piteşti. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
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Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 93. 
 
 

-XXXIV- 
 
             Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre pentru 
aprobarea Master Planului privind reabilitarea, modernizarea și extinderea 

sistemelor de alimentare cu apă și canalizare din județul Argeș - varianta revizuită. 
- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Aş dori să ştiu dacă este cineva de la Apă 
Canal 2000 din aparatul de specialitate referitor la această variană revizuită a 
masterplanului şi să ne spună care este viziunea referitor la aplicaţiile pe care le au 
ei pentru atragerea de fonduri europene pentru localităţile care fac parte din master 
plan. Ştim foarte bine că master planul acesta nu acoperă toată suprafaţa, toate 
localităţile, ştim foarte bine că prin Directiva 60 a Uniunii Europene nu ne 
încadrăm 2018-2019 la apa şi canalizare. Care sunt soluţiile şi forţa economică 
financiară a operatorului regional privind implementarea unor proiecte pe fonduri 
europene în această scurtă perioadă şi ce localităţi acceptă pentru că ştim foarte 
bine  că sudul judeţului este părăsit, nordului judeţului este împărţit pe operatori 
mici care nu sunt regionali. 

Dl director Marinescu Mihail – Domnule consilier, cu prioritate master planul 
tratează în principal aşezările cu peste 2000 de locuitori. La momentul actual cu tot 
cu prioritate noi nu putem trata cel puţin ca operator comune şi aglomerări care nu 
ne aparţin şi nu se află nici în aria noastră de operare, nici nu avem parteneriate 
încheiate, prin urmare am cuătat prin aceasta iniţiativă şi alături de Consiliul 
Judeţean să revizuim master planul astfel încât să permitem creearea unor alte 
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aglomerări faţă de cele care au fost declarate iniţial. Forţa noastră economică cu 
privire la unităţi administrative care nu sunt alături de noi, nici nu poate fi pusă în 
discuţie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sunteţi mulţumit de răspuns ? 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, la următoarea şedinţă o să 
verific ce a spus domnul director, referitor la ce face cu celelalte localităţi cu 
alimentările de apă şi canalizare. 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 94. 
 
 

-XXXV- 
 
             Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Convenției de parteneriat între U.A.T. Județul Argeș, Direcția 

Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș și Asociația Salvați 

Copiii – Filiala Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
         Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  

Se citeşte proiectul de hotărâre.   

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 95. 
 
 

-XXXVI- 
 
             Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind modificarea Planului de Restructurare a Centrului de Recuperare prin 
Terapie Ocupațională Tigveni.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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         Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 96. 
 
 

-XXXVII- 
 
             Trecându-se la punctul XXXVII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a unor componente 
funcționale, fără personalitate juridică, aflate în subordinea Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.  - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu  a spus: 

         Comisiile K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 97. 
 
 

-XXXVIII- 
 
             Trecându-se la punctul XXXVIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea eliberării licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini aferente, 
pentru servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale 
pe trasee judeţene. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
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   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 98. 
 
 

-XXXIX- 
 
             Trecându-se la punctul XXXIX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind prelungirea mandatului unui membru provizoriu în cadrul Consiliului de 
Administraţie al Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public şi Privat 
al Judeţului Argeş R.A- Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 99. 
 
 

-XXXX- 
 
             Trecându-se la punctul XXXX al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
desemnarea a doi membri provizorii în Consiliul de Administrație al Regiei 

Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

         Comisiile K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
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   S-a adoptat hotărârea nr. 100. 
 
 
 

-XXXXI- 
 
             Trecându-se la punctul XXXXI al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind declanșarea procedurii de selecție pentru două posturi de membru în cadrul 

Consiliului de Administrație al Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A- 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 101. 
 
 

-XXXXII- 
 
             Trecându-se la punctul XXXXII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea situațiilor financiare ale S.C. JUD PAZĂ ȘI ORDINE AG 
S.R.L., pe anul 2016. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 102. 
 
 

-XXXXIII- 
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             Trecându-se la punctul XXXXIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. JUD PAZĂ ȘI 
ORDINE AG S.R.L., pe anul 2017. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 103. 
 

-XXXXIV- 
 
             Trecându-se la punctul XXXXIV al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Regiei de Administrare a 

Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A., pe anul 2017. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

         Comisiile K1, K4,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre.  

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
 

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl Tică Manuel ). 
   S-a adoptat hotărârea nr. 104. 
 
 

-XXXXV- 
 
             Trecându-se la punctul XXXXV al ordinii de zi  - Diverse. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

          

Înainte de capitolul Diverse aş dori să îi dau cuvântul domnului Prefect şi aş 
dori să-l felicităm la început de mandat. Aveţi cuvântul. 
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Dl Prefect Dragnea Emilian – Domnule Preşedinte, eu vă mulţumesc că aţi adresat 
invitaţia Instituţiei Prefectului să participe la această şedinţă, în principal de 
aprobarea bugetului Consiliului Judeţean, a organigramei, a unor proiecte 
importante de anvergura în zona de transport a judeţului Argeş. Mulţumesc încă o 
dată pentru invitaţie, mulţumesc şi colegilor care au participat ieri la ceremonia de 
investire a conducerii Instituţiei Prefectului. Aş vrea să apreciez şi să doresc să fie 
o atmosfera  de lucru în Consiliul Judeţean, să vă atingeţi obiectivele prevăzute în 
bugetul Consiliului Judeţean care din câte ştiu a fost trecut printr-o analiză 
profundă la nivelul direcţiilor de specialitate din consiliu, la nivelul unităţilor din 
autoritatea Consiliului Judeţean şi prin analiza de specialitate a comisiilor de profil 
din Consiliul Judeţean. Obiectivele sunt extrem de îndrăzneţe şi ne ajută ca ele să 
fie atinse în totalitate de aşa manieră încât Consiliul Judeţean să poată să vină în 
faţa cetăţenilor cu realizarea unor obiective importante şi de anvergură pe harta 
judeţului Argeş aşa cum v-aţi propus dumneavoastră. Trăiesc speranţa că ele se vor 
îndeplini, ca noua organigramă şi competenţele care s-au aprobat vor asigura un 
flux normal de informaţii şi de decizii pentru îndeplinirea acestor obiective, pentru 
că sincer să fiu ca şi mulţi dintre dumneavoastră ne-am dori ca la execuţia bugetară 
pe anul 2017, acel excedent să fie în nişte limite rezonabile generate de probleme 
obiective şi multe din acestea să fie depăşite pentru că sunt obiective foarte 
importante, care au fost trecute în obiectivele tuturor colegiilor si grupurilor care 
fac parte din Consiliul Judeţean şi cred că se vor depune eforturi considerabile 
pentru îndeplinirea lor. Eu vă doresc succes, să realizaţi acest buget pentru că el va 
fi în primul rând oglinda activităţii administraţiei publice judeţene. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumim domnule Prefect, acelaşi succes 
vă dorim şi noi. După cum aţi văzut, Consiliul Judeţean este total lucrativ, 
comentariile ne fac bine, chiar foarte bine de foarte multe ori în ideea de a lămuri 
lucrurile şi de a găsi soluţiile cele mai bune. Vă rog. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Înainte de a merge mai departe cu punctul 
Diverse aş dori să-l felicit şi eu pe domnul Prefect, să îi doresc şi eu o carieră 
prodigioasă în activitate din partea grupului PNL şi în afara de noi, opoziţia 
constructivă din consiliul judeţean, mai aveti un filtru domnule Preşedinte prin 
legislativul Instituţiei Prefectului care trebuie ca toate aceste hotărâri ale noastre să 
le treacă sau să le întoarcă. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Aş dori să vă întorc gestul placut, frumos şi 
civilizat şi în numele dumneavoastră al Consilierilor Judeţeni să îi mulţumim 
fostului Prefect, domnului Cristian Soare pentru întreaga activitate, pentru 
colaborarea deosebita pe care am avut-o. La punctul Diverse, mi-aş permite să fac 
câteva precizări. Am rămas dator domnului consilier Postelnicescu cu câteva detalii 
legate de Şcoala Populară de Arte. Ideea nu ne-a venit nouă sau aparatului propriu, 
s-a discutat cu mai mulţi specialişti din afara judeţului pentru angajarea unui 
proiect de hotărâre, ultimii specialisti cu care am vorbit au fost cele două distinse 
personalităţi din domeniul cultural care au făcut parte din comisia care a analizat 
managementul de la Teatru “Al. Davila”. Avem nevoie de un centru cultural care 
pe lânga tradiţia şi conservarea valorilor care în fond înseamnă Doina Argeşului, 
înseamnă Ansamblul Dorul, să putem dezvolta cultura, concret, un  festival de 
poezie, festival de cinematografie, un loc în care oamenii de cultură, pedagogii, 
educatorii, profesorii, când vor să lanseze o carte, când vor saă facă un  proiect, să 
dialogheze pe probleme cultural-profesionale, să aibă unde, ce şi cum. Aceasta a 
fost dorinţa noastră. Eu am aflat acum câteva zile, împreună cu doamna 
vicepreşedinte şi domnul vicepreşedinte, la vechiul centru de creaţie a existat o 
tipografie, în timp ce tot ce a însemnat tipografie pentru Consiliul Judeţean le-am 
făcut în alte părţi. Nu se pune problema desfintării, se pune problema menţinerii şi 
conservarii în continuare a ramurilor dar cu permisivitatea de a intra în 
profunzimea culturii, de a avea acces şi alte secţii, secţiuni, care fac parte din 
cultura şi care trebuie promovate. Un alt punct de vedere pe care doresc  să vi-l 
anunt este că se cunosc cu certitudine încă de pe acum efectele vizitelor miniştrilor 
veniti în judeţ. Primul si cel mai important este că judeţul Argeş a ajuns pe harta 
medicală naţională, singurul computer tomograf şi radio terapie. După vizita 
doamnei ministru al Apelor şi Pădurilor s-a dat termene 16 aprilie pentru 
decolmatarea apelor şi repararea bazei nautice pentru campionatul mondial şi 
partea de zonă ce priveşte Piteştiul. Dacă vă uitaţi când traversaţi podul de la 
intrarea în Piteşti s-au început deja lucrările. Legat de Regia de Drumuri aşa cum v-
am promis investiţiile vor fi preluate de Consiliul Judeţean, departamentul 
respective, va coordona inclusiv stadiul actual la lucrărilor, să nu mai păţim ruşinea 
de a fi arătaţi cu degetul a celor care au contribuit şi au lucrat anumite tronsoane şi 
nu au fost plătiţi. Am moştenit din nefericire ca recepţiile lucrărilor să fie făcute 
după un an sau poate doi, de ce, pentru că toată lumea acuză pe toata lumea. Prin 
noua organigramă ne permitem să fie inclus şi un diriginte de şantier acolo unde 
este nevoie de investiţiile mari şi să analizeze de câte ori este nevoie stadiul 
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lucrărilor. Ultima chestiune, vreau să-l felicităm pe noul director al teatrului Davila 
aici de faţă, l-am prezentat şi în conferinţa de presă, să-i dorim succes iar personal 
am o recomandare, vreau să vă informez ca de ieri nu v-aţi luat teatrul înapoi, 
începând de ieri sunteţi manager cu acte în regulă iar pe viitor în foaier să dispară 
zonele euforice şi sunt blând în exprimare iar teatrul şi eu mi-l doresc înapoi şi cred 
că toţi consilierii şi-l doresc să şi-l ia înapoi şi să devină ceea ce “Al. Davila”a fost 
pe vremuri, o mare mândrie nu numai a judeţului ci şi natională. În acest fel dorim 
noi să ne luam teatrul înapoi. Gesturile pe care le-aţi făcut ieri după-amiază în 
timpul serviciului împreună cu o echipă, pot genera o verificare temeinică şi vă 
descurajez să mai faceţi aşa ceva acolo. Aveţi uşa deschisă şi la doamna 
vicepreşedinte şi la noi toţi, orice problemă o putem rezolva. Vă doresc succes. O 
după-amiază plăcută. 

Şedinţa s-a încheiat la ora 16.30. 

 
 
 

P R E Ş E D I N T E, 
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